

## Referat sonemøte sone Namdal 12.03.2024

### Terråk

**Til stede:** Tuva W. Johannessen (Klubbrådgiver NHF, Region Nord), Sindre Sørhaug (sonekontakt Namdal NHF, Region Nord), Kenneth Dahle (Namsos), Veronica Otervik (Terråk), Sissel Sørhøy (Terråk), Kathrine Næsvold (Terråk), Sara Heglum (Overhalla), Lisbeth Risvik (Overhalla).

### Velkommen

#### Status klubber:

**Terråk:** Bra på jente 14, har en del dispensasjoner. Tror det blir vanskelig å få til lag neste år. G12 nytt av året, 3 årskull har 3 dispensasjoner. Skal på cup til Sandnessjøen

**Overhalla:** Måtte trekke g 12. har jenter og gutter 13. nesten bare helt nye spillere på jente 13, små grupper på mini, sliter med foreldre til å dra på miniturneringer. Sliter med dommere. Hallen skal restaureres, men vet ikke når det gjøres.

**Namsos:** mistet en del gutter. Fjernet treningsavgift på første års mini, fikk litt flere spillere da. Tøft for senior. Har begynt på klubbhuset

**Kolvereid:** har mini, g10, G11, g15 som er samarbeid med Rørvik. måtte trekke g/j 14 og senior herre. Håper på å få melde på senior neste sesong og fortsette samarbeid med Rørvik på g 15.

### **Seriereglementet 24/25**

Tuva presenterer seriereglementet 24/25

### **Anleggsarbeidet i Region Nord**

Tuva presenterer

### **Lokale saker**

Tuva presenterer

### **VM 2023 og Håndballforum**

Tuva presenterer

### **Eventuelt**

**Overhalla:** sette inn et 15 minutters pause midt i arrangementer på 10 turneringer.

Treningssamling med andre lag som er med på SPU, i seriespillet.

Spørsmål fra Namsos, hva gjør klubbene med billett betaling på kamper? Klubbene krever ikke betaling, henger bare opp Qr-kode så er det frivillig.

